

Płaca minimalna i podwyżki w 2026 roku

13 czerwca 2025

Rząd przedstawił propozycje płacy minimalnej na 2026 rok. Wynosi więcej, niż wcześniej omawiane 3,70 zł.

Dziś przedstawiono konkretne propozycje. Podwyżka płacy minimalnej będzie wyższa, niż spekulowano wcześniej. Rząd proponuje Radzie Dialogu Społecznego, by płaca minimalna wyniosła w 2026 roku 4806 zł. To wzrost o 140 zł w stosunku do aktualnej minimalnej płacy, czyli o 3 proc.

4806 zł to propozycja Ministerstwa Finansów. Ministerstwo rodziny, pracy i polityki społecznej chciało minimalnego wynagrodzenia na poziomie 5 tys. zł. Również o 3 proc. mają wzrosnąć płace w budżetówce.

„Przedstawiciele pracowników, pracodawców i rządu na rozmowy i wypracowanie wspólnego stanowiska mają 30 dni. Ustalona w tym gronie wysokość minimalnego wynagrodzenia jest następnie do 15 września ogłaszana w Monitorze Polskim jako obwieszczenie Prezesa Rady Ministrów” – podaje Money.pl.

Jeśli Rada Dialogu Społecznego nie uzgodni minimalnego wynagrodzenia w tym terminie, rząd ustali je poprzez rozporządzenie premiera. To zostanie do 15 września ogłoszone w Dzienniku Ustaw.

„Związki zawodowe – NSZZ »Solidarność«, OPZZ i FZZ – we wspólnym stanowisku proponowały, by przyszłoroczne minimalne wynagrodzenie za pracę wyniosło nie mniej niż 5015 zł brutto. Oznaczałoby to wzrost o 7,48 proc., czyli o 349 zł” – podaje redakcja.

Autorstwo: DC

Na podstawie: Money.pl

Źródło: [NCzas.info](https://nczas.info)